
Karta win


Producenci w karcie win Baby nie są i nigdy nie będą przypadkowi.  
Za każdym z nich poza wspaniałym winem, stoi także warta do 
opowiedzenia historia czy opowieść o wyjątkowej tradycji.  
Z wieloma z nich udaje mi się osobiście poznać, porozmawiać, jeszcze 
bardziej zrozumieć ich podejście do tworzenia wina i styl.   

W większości pracować będziemy na winach niskointerwencyjnych 
i butelkach od małych, butikowych ale i charyzmatycznych 
producentów. Są to wina, które nie powstają według ścisłych 
szablonów.  Wina żywe, prawdziwe, autentyczne.  
Z wielkim szacunkiem i respektem spoglądam również w stronę klasyki, 
więc nie zabraknie także butelek od bardziej konwencjonalnych 
producentów i wielkich ikon świata wina. 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